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دبیر فدراسیون هندبال:  
 هنوز تایید صلاحیت ها

 اعلام نشده است 
ایسنا: دبیر فدراسیون هندبال می گوید 
هنوز وزارت ورزش اسامی کاندیداهای این 
فدراسیون را اعلام نکرده است.  در حالی که 
تنها دو روز تا برگزاری انتخابات فدراسیون 
هندبال بیشتر زمان باقی نمانده هنوز وزارت 
ورزش اسامی کاندیداهای تایید صلاحیت 
شده را مشخص نکرده است. قرار است مجمع 
انتخاباتی فدراسیون هندبال چهارشنبه ۱۰ 
اسفند برگزار شود. علیرضا پاکدل، علیرضا 
موسویان، کرم ا... علی مرادی و مسعود الماسی 
کاندیداهایی هستند که منتظر تایید صلاحیت 
هستند.  منصور نیک پناه نیز برای این پست 
نام نویسی کرده بود که دو روز قبل به نفع 
علیرضا پاکدل از حضور در انتخابات انصراف 
داد.  حمیدرضا عزتی درباره مشخص شدن 
تایید صلاحیت های کاندیداها به ایسنا گفت: 
هنوز مشخص نشده است. من اکنون در وزارت 
ورزش هستم اما تا این لحظه تایید صلاحیت ها 
مشخص نشده است. تایید صلاحیت های 
کاندیداهای قایقرانی نیز ۲۴ ساعت قبل 
مجمع اعلام شد. ما هم امروز و فردا وقت داریم. 
من اکنون وزارت ورزش هستم تا ببینم چه 
پیش می آید.  دبیر فدراسیون هندبال افزود: 
۵ کاندیدا ثبت نام کرده و تایید صلاحیت 
مدیریتی شده بودند که نیک پناه دو روز قبل 
انصراف کتبی داد. ما خودمان برای مشخص 
شدن تایید صلاحیت ها بیشتر عجله داریم 
اما تابع سیاست های وزارت ورزش و جوانان 

هستیم. هر چه بگویند ما انجام خواهیم داد. 

خارجازمستطیلسبز

 رکوردشکنی پیولی و زلاتان  
استفانو پیولی در شب برد دلچسب میلان به 
رکورد ۸۰۰ حضور به عنوان سرمربی در دنیای 
مربیگری رسید. به گزارش فوتبال ایتالیا، میلان با 
کسب چهارمین برد پیاپی با اینتر هم امتیاز شد. 
این دیدار هشتصدمین حضور استفانو پیولی 
روی نیمکت مربیگری بود. پیولی در ۱۶۹ بازی 
هدایت میلان را بر عهده داشته است. رکورددار 
مربی ها از حیث تعداد حضور روی نیمکت، سر 
الکس فرگوسن است که در ۲۱۵۵ بازی تجربه 
مربیگری دارد.  همچنین در این دیدار زلاتان 
ابراهیموویچ مهاجم میلان در دقیقه ۷۴ به جای 
اولیویه ژیرو در زمین حاضر شد. این اولین حضور 
بازیکن ۴۱ ساله سوئدی در بازی های رسمی 
برای میلان از ماه می ۲۰۲۲ است.  فصل گذشته 
زلاتان ۲۷ بازی برای روسونری انجام داد و ۸ گل 
به ثمر رساند و ۳ پاس گل داد. در این دیدار، 
ابراهیموویچ ۴۱ سال و ۱۴۶ روز سن داشت و 
به این ترتیب او به پیرترین بازیکن میلان تبدیل 
شد که در سری آ بازی کرده است. قبل از او این 
رکورد در اختیار الساندرو کاستاکورتا با سن )۴۱ 

سال و ۲۵ روز( بود. 

خبـــــر

نساجی به دنبال طلسم شکنی مقابل استقلال 

سالپنجم
شماره1504

آرمان ملی: هفته بیست و یکم لیگ برتر 
که روز گذشته با انجام سه دیدار آغاز شده بود، 
امروز در حالی پیگیری می شود که در دیداری 
حساس و احتمالا پرحاشیه تیم های استقلال 

و نساجی به مصاف هم می روند. 
 پیش بازی استقلال 

تیم فوتبال استقلال در حالی به مصاف 
نساجی می رود که تاکنون موفق به پیروزی 
مقابل این تیم در لیگ برتر نشده است.  در 
چهار فصل ونیم حضور نساجی در رقابت های 
لیگ برتر، این تیم ۹ بار به مصاف استقلال 
رفته است که حاصل رویارویی های دو 
تیم پنج برد برای استقلال و چهار نتیجه 
تساوی بوده است. در ۹ تقابل دو تیم در 
مجموع ۱۵ گل به ثمر رسیده است که ۱۱ 
گل سهم استقلال و چهار گل سهم نساجی 
بوده است. نساجی که تاکنون در هیچ یک از 
دیدارهایش در لیگ برتر مقابل استقلال به 
پیروزی نرسیده است، در نیم فصل نخست با 
نتیجه سه بر یک در ورزشگاه آزادی مغلوب 
استقلال شد. استقلال آخرین تمرین خود 
نساجی  مقابل  دیدار  آماده سازی  برای 
مازندران در کمپ مرحوم ناصر حجازی 
برگزار کرد.  در این تمرین، علیرضا رضایی 
و مهدی مهدی پور دو بازیکن مصدوم به 
تمرینات اختصاصی پرداختند. این دو بازیکن 
بازی با نساجی را همانند دیدارهای گذشته از 
دست دادند.  ریکاردو ساپینتو پس از پایان 
تمرین نام زبیر نیک نفس، محمدحسین 
مرادمند و امیرعلی صادقی را از لیست ۱۸ 
.. پور در  . نفره تیمش خط زد. ایزد سیف ا
گفت وگو با فارس، درمورد آخرین وضعیت 
ورود تابلوهای مربوط به تبلیغات محیطی به 
ورزشگاه وطنی قائمشهر برای بازی نساجی 
و استقلال، اظهار داشت: ما همچنان سر 
حرف خود هستیم. تا زمانی که سهم باشگاه 
نساجی از تبلیغات محیطی و مبلغی که باید 
به ما بدهند، مشخص نشود اجازه نمی دهیم 
تابلوها وارد ورزشگاه شود. همین امروز به 
کشوری فر گفتم درخواست زیادی نداریم و 
فقط سهم خودمان را می خواهیم. باید سهم 

نساجی از تبلیغات محیطی مشخص شود. 
وی افزود: اگر موضوع برعکس می شد یعنی 
باشگاه نساجی بابت احکام کمیته وضعیت 
به بازیکنان یا به خود فدراسیون بدهکار 
بود، چه اتفاقی می افتاد؟ مگر نمی گفتند 
تا زمان تسویه حساب بدهی ها، اجازه ثبت 
قرارداد بازیکن جدید ندارید، چرا اکنون 
حق باشگاه نساجی را مشخص نمی کنند؟ 
آیا گرفتن حق و پیگیری حقوق باشگاه 
بی قانونی است؟ آیا به این دلیل که دنبال 
گرفتن حق یک باشگاه خصوصی هستم، 
باید با من اینگونه برخورد شود؟ گفتم چیز 
زیادی نمی خواهم. مدیرعامل باشگاه نساجی 
تصریح کرد: می پرسم وضعیت قراردادی 
باشگاه من بابت تبلیغات محیطی چقدر 
است و سال گذشته چقدر دادید؟ آیا با توجه 
به افزایش ۵۰ تا ۷۰ درصدی قیمت بازیکن 
نسبت به فصل قبل، درآمد تبلیغات محیطی 
... پور درمورد  ما نباید بیشتر شود؟ سیف ا
آخرین وضعیت تیم نساجی در آستانه بازی 
با استقلال گفت: تیم شرایط خوبی دارد و 
امیدوارم بازی خوبی انجام بدهیم. در ورزشگاه 
وطنی و مقابل هواداران خونگرم خود بازی 
می کنیم و با این وضعیت احساس می کنم 
بازی خوبی داشته باشیم. حمید مطهری 
در نشست خبری پیش از بازی با استقلال، 
اظهار داشت: فردا بازی سختی است اما برای 

هر دو تیم. هر تیمی واقعا تمرکز بهتری و 
اشتباهات فردی و تاکتیکی کمتری داشته 
باشد، می تواند در بازی فردا موفق باشد. 
بچه های من نشان داده اند حس برنده خواهی 
و روح جنگندگی به آنها برگشته و بیدار 
شده اند. وی افزود: واقعا آنها شرایط را درک 
کرده اند. از تک تک بازیکنانم راضی هستم و 
ان شاءا... بتوانند فردا یک بازی فوق العاده را 
انجام بدهند تا هواداران مان را راضی کنیم. 
می دانید این مسابقه نکته ای کلیدی دارد 
و آن هم حضور هواداران مان است. تشویق 
بی امان آنها می تواند تیم ما را رو به جلو کرده 
و بچه ها را به جلو هُل بدهد تا بازی بسیار 
زیبایی ارائه بدهند. خارج از مسائل فنی و 
تاکتیکی بازی فردا را یک جورهایی متعلق به 
طرفداران مان می دانم. امیدوارم از دقیقه یک 
تا ۹۰ با تشویق تیم خود، نساجی را رو به جلو 
هدایت کنند و ما هم بازی منطقی ارائه بدهیم 

تا بتوانیم آنها را شاد کنیم. 
 تراکتور و صنعت نفت 

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: به 
سرمربیگری در این تیم افتخار می کنم زیرا 
بازیکنانم خیلی تلاش می کنند. پاکو خمز در 
نشست خبری قبل از بازی مقابل صنعت نفت 
آبادان، اظهار داشت: پس از استراحت چند 
روزه، حدود ۹ روز تمرینات سخت و پرفشاری 
پشت سر گذاشتیم. از عملکرد بازیکنان در 

تمرینات رضایت کامل دارم، آنان خیلی تلاش 
می کنند و باعث افتخار است که مربی این 
بازیکنان هستم و در تراکتور کار می کنم. 
بازیکنان تراکتور به خوبی تمرین کرده و 
می خواهند خودشان را با شرایط کادرفنی 
وفق دهند. قطعاً روز به روز بهتر می شویم.  
وی در خصوص شناختش از تیم نفت، بیان 
کرد: فیلم بازی های صنعت نفت را بارها تماشا 
کرده ایم. این تیم فوتبال خوبی بازی می کند و 
به خاطر جایگاهش در جدول تعجب می کنم. 
نفت تیمی است که توپ را به خوبی به گردش 
در می آورد؛ البته کمی راحت گل می خورند و 
در دفاع مشکل دارند. سرمربی تراکتور با بیان 
اینکه بازی سختی پیش رو داریم، توضیح داد: 
نباید اعتماد به نفس کاذب داشته باشیم . 
حریف ما را برای دویدن بیشتر مجاب خواهد 
کرد و باید تلاش کرده و بازی را ببریم.  خمز در 
خصوص محرومان و مصدومان تیمش گفت: 
صفا هادی را به دلیل محرومیت در اختیار 
نداریم. وی اضافه کرد: تراکتور از سوی سایت 
ترانسفر مارکت به عنوان پرتماشاگرترین تیم 
ایران انتخاب شده که نشان می دهد از نظر 
فنی و تعداد طرفداران جزو بهترین ها هستیم. 
حمایت هواداران برای ما دلگرمی بوده و 

انگیزه مان را بیشتر می کند. 
 برنامه 

سایر دیدارهای هفته بیست و یکم لیگ 
برتر طبق برنامه زیر برگزار می شود: 
 سه شنبه ۹ اسفندماه ۱۴۰۱

هوادار تهران -  مس رفسنجان -  ساعت ۱۵ 
-  ورزشگاه پاس قوامین تهران

نساجی مازندران -  استقلال -  ساعت ۱۶ 
-  ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر

آلومینیوم اراک -  فولاد مبارکه سپاهان 
اصفهان -  ساعت ۱۶:۳۰ -  ورزشگاه امام 

خمینی )ره( اراک
نفت آبادان -  تراکتور تبریز -  ساعت ۱۸ 

-  ورزشگاه تختی آبادان
 چهارشنبه ۱۰ اسفندماه ۱۴۰۱

فولادخوزستان -  ملوان بندرانزلی -  
ساعت ۱۶ -  ورزشگاه شهدای فولاد

   سوال  
تارتار در واکنش خود در خصوص گزینه هدایت تیم ملی، 
ضمن تشکر از فدراسیون بابت اعتماد به او، از تصمیم گیران 
فوتبال پرسید که چرا علی دایی و یحیی گل محمدی در 

فهرست گزینه های تیم ملی حضور نداشتند؟

       انتقاد 
 شکست ۰ -7 یکشنبه شب گذشته الدحیل مقابل 
الهلال، انتقاد تند رسانه های قطری را به دنبال داشت 
و حالا روزنامه های صبح دیروز دوحه با تندی علیه تیم 
هرنان کرسپو نوشتند و به این شکست پرگل پرداختند. 

           صدتایی 
آرش رضاوند که این روزها از آماده ترین بازیکنان 
استقلال است در دیدار با ملوان صدمین بازی خود 
را انجام داد و حالا در بازی با نساجی بازی های او با 

پیراهن آبی از مرز صدتا هم رد می شود. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم:  تیم فوتبال بایرلورکوزن در چارچوب هفته 
بیست ودوم بوندس لیگای آلمان در حالی در خانه فرایبورگ تن 
به تساوی یک -  یک داد که سردار آزمون که از ابتدا در ترکیب 
ثابت این تیم حضور داشت، در دقیقه ۶۷ گل تساوی تیمش 
را به زیبایی وارد دروازه حریف کرد و شاگردان ژابی آلونسو را 
از یک شکست خارج از خانه نجات داد.  این اولین گل آزمون 
با پیراهن بایرلورکوزن در فصل جاری بود. سردار پس از این 
دیدار گفت: پس از بازی سخت مقابل موناکو )در دور برگشت از 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ اروپا( زمان زیادی برای ریکاوری 
نداشتیم، اما این بار واقعا خوب کار کردیم. به این تیم افتخار 
می کنم و از حمایت هم تیمی هایم بسیار سپاسگزارم. ژابی 
آلونسو سرمربی اسپانیایی بایرلورکوزن هم در واکنش به گلزنی 
مهاجم ایرانی اش اظهار داشت: به کیفیت بازی سردار آزمون 
واقف هستیم. او با اقداماتش در زمین به ما کمک زیادی می کند. 
آزمون در این دیدار خوب بازی کرد و برای او خوشحالم که موفق 

به گلزنی شد. این گلزنی به نفع او خواهد بود. 

بیــنالمــلل
هافبک فرانسوی یوونتوس بعد از نزدیک به یک سال 
می تواند تیمش را در داربی تورین همراهی کند. به گزارش 
فوتبال ایتالیا، پل پوگبا در نقل و انتقالات تابستانی فصل قبل 
از منچستر یونایتد جدا و راهی یوونتوس شد. این هافبک 

فرانسوی  بلافاصله به دلیل مصدومیت زانو تحت 
عمل جراحی قرار گرفت. پوگبا ابتدا تصمیم داشت 

زانوی راست خود را عمل نکند اما این کار باعث 
بدتر شدن مصدومیت او شد و در نهایت 

جام جهانی را از دست داد.  پوگبا در این 
فصل به دلیل مصدومیت حتی یک 
بازی برای بانوی پیر انجام نداده است. 
این در حالی است که قرارداد این 
هافبک با باشگاه ایتالیایی تا ژوئن 
۲۰۲۶ اعتبار دارد. پل پوگبا این 
شانس را دارد که بعد از ۳۱۵ روز 
بالاخره برای تیمش به میدان برود.  

یوونتوس سه شنبه در داربی شهر 
تورین به مصاف تورینو 
خواهد رفت و پل پوگبا 

می تواند بعد از نزدیک به یک سال 
شود و برای در این دیدار بالاخره پا به توپ 

تیمش بازی کند. البته به نظر می رسد او در ترکیب 
اولیه تیمش نباشد ولی در ادامه احتمالا به زمین 

خواهد رفت. 

دیدگـــــاه
فوتبال ایران سلیقه ای است 

شاهرخبیانی
کارشناس فوتبال 

فوتبال ما الان سلیقه ای شده است. فدراسیون فوتبال فاقد 
کمیته فنی است که برنامه های گزینه های مدنظر را دریافت و 
بررسی کند. در لیستی که از سوی فدراسیون رسانه ای شده به 
غیر از دو سه نفر که رزومه خوبی داشتند دیگر گزینه ها کارنامه 
قابل دفاعی ندارند که هدایت تیم ملی فوتبال ایران به آنها سپرده 
شود. امیر قلعه نویی که توانایی های خود را در لیگ برتر در عرصه 
مربیگری ثابت کرده و البته در مقطع بدی سرمربی تیم ملی شد 
و به ناحق و شکل نادرستی از سرمربیگری تیم ملی کنار گذاشته 
شد چون تیمش در ضربات پنالتی مقابل کره جنوبی حذف 
شد. هجمه خیلی بدی روی او وارد شد فقط برای اینکه سمت 
مربی خارجی بروند.  اگر به دیگر کسانی که برای سرمربیگری 
تیم ملی گزینه شده اند، با دقت نگاه کنیم برخی از آنها رزومه 
ندارند. حمید مطهری که مربی با اخلاقی است تازه در این 
فصل سرمربی نساجی شده و نتایجی که گرفته باعث ناراحتی 
هواداران این تیم شده است. مهدی تارتار نتوانسته با ذوب آهن 
نتایج خوبی بگیرد و تیمش در پایین جدول ایستاده، البته قصد 
تخریب این مربیان را ندارم ولی مطرح کردن برخی مربیآنکه 
کارنامه مشخصی دارند بیشتر بازی فدراسیون با اسامی مربیان 
داخلی است. جواد نکونام هم در این فصل نتایج مورد نظر را با 
فولاد خوزستان نگرفت و در نهایت دست به استعفا زد. البته او 
با فولاد به قهرمانی جام حذفی و سوپرجام دست یافته است. 
کاریزمای مربیگری دارد و در تیم ملی هم دستیار کی روش بود، 
به عنوان بازیکن هم سال ها در لالیگا حضور داشت. در میان 
گزینه هایی که از آنها برنامه خواسته اند، یحیی گل محمدی قرار 
ندارد که موفقیت های او با پرسپولیس قابل انکار نیست و کارنامه 
بسیار بهتری از برخی گزینه های مطرح شده دارد. چرا نام این 
مربی موفق نیست؟ فرهاد مجیدی هم عملکرد مثبتی داشته 
است. او مدرک مربیگری را در اروپا گرفته، با استقلال جام آورده 
و در کنار مربیان خارجی کار کرده، همچنین سرمربی تیمی 
خارجی شده است. ساکت الهامی هم نامش در میان گزینه ها 
نبود در حالی که تراکتور و نساجی مازندران را قهرمان جام 
حذفی کرد. هوادار هم در میانه جدول است در حالی که بیشتر 
بازیکنان این تیم برای فوتبالی ها ناشناس هستند. حسین فرکی 
مربی بسیار شناخته شده و اخلاق مداری است که موفقیت های 
قابل ذکری دارد اما ۵ سال است که او در عرصه مربیگری 
حضور ندارد. این مربی خوشنام بیماری آرتروز را در پاهای خود 
دارد و واقعاً مشخص نیست مبنای معرفی اسامی این مربیان 
برای تیم ملی چیست. دو صورت دارد، یا می خواهند مربیان 
ایرانی را کوچک کنند یا اینکه به دنبال آن هستند تمامی این 
مربیان انصراف دهند و آن وقت مربی خارجی بیاورند. بیش از 
دو سه مربی نداریم که کارنامه قابل دفاعی دارند. دور از انتظار 
نیست برخی مربیانی که نامشان برای تیم ملی معرفی شده از 
سرمربیگری باشگاه خود اخراج شوند چون نتایج خوبی نگرفتند. 
اعلام کردن اسامی مربیان ایرانی برای تیم ملی را سیاه نمایی 
فدراسیون می بینم.  شاکله اصلی تیم ملی ما بازیکنان لژیونر 
هستند. آنها در اروپا بازی می کنند و با تاکتیک های روز دنیا 
آشنایی دارند. باید برای آنها سرمربی قوی آورد چون حرف 
سرمربی ضعیف را نمی خوانند. بازیکن اگر سرمربی اش را قبول 
نداشته باشد از او حرف شنوی نخواهد داشت. سرمربی تیم ملی 
ایران باید کاربلد باشد و با اعتماد به نفس کافی روی نیمکت 

بنشیند.

 مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال: 

 سرمربی تیم ملی تا قبل از ۲۸ اسفند معرفی می شود 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد سرمربی جدید 
تیم ملی فوتبال ایران تا قبل از بیست وهشت اسفند سالجاری 

معرفی خواهد شد. 
 انصراف برخی گزینه ها 

 مهدی تاج درباره اینکه برخی از گزینه های داخلی از قبول 
مسئولیت تیم ملی فوتبال ایران انصراف داده اند، اظهار داشت: 
شرایط فدراسیون این بود که از بهترین ظرفیت های خودش 
استفاده کند، به همین دلیل از مربیان باتوان که می توانستند 
اداره تیم ملی را به عهده بگیرند، دعوت شد، اگر برخی سرمربیان 
خودشان را آماده نمی بینند، فدراسیون حتما از دیگران استفاده 

خواهد کرد. 
 داخلی یا خارجی 

وی در مورد اینکه فدراسیون ترجیح می دهد سراغ گزینه 
خارجی برود یا داخلی، تصریح کرد: در نظرسنجی چیزی که به 
فدراسیون رسیده بود، رفتن مردم به سمت گزینه خارجی بود. 
در کشورمان مربیان خوبی داریم که اگر انتخاب شدند بسم ا...، 

در غیر این صورت به سمت گزینه خارجی می رویم. 

 جلسه با مخبر 
رئیس فدراسیون فوتبال راجع به جلسه اش با محمد مخبر 
معاون اول رئیس جمهور خاطرنشان کرد: اعتقادمان این 
است که باید از همه ظرفیت ها از جمله دولت استفاده شود، 
درخواست کننده جلسه با مخبر ما بودیم و دنبال این موضوع 

هستیم. 
 گزینه خاص؟!

تاج در پاسخ به این سؤال که آیا فدراسیون به گزینه خاصی 
رسیده است یا نه، گفت: اگر رسیده بودیم، اعلام می کردیم. اگر 
همین امروز اردوی تیم ملی را تشکیل دهیم بازیکنی نمی توانیم 
در اختیار تیم ملی قرار دهیم، چون لیگ را در پیش داریم و 
ملی پوشان تنها در فیفادی می توانند به تیم ملی ملحق شوند. ما 
در فیفادی دو بازی تدارکاتی در فروردین ماه سال آینده خواهیم 
داشت. اردوی تیم ملی از ۲۸ اسفند سالجاری آغاز می شود و حتما 

تا قبل از آن سرمربی تیم ملی معرفی خواهد شد. 
 سرمربی سابق قطر؟

وی در مورد اینکه گفته می شود فیلکس سانچس سرمربی 

سابق قطر از بین گزینه های خارجی و امیر قلعه نویی در داخلی ها، 
در اولویت هستند، تأکید کرد: گزینه های ایرانی همین هایی 
بودند که اعلام شد و یکی دو نفر دیگر نیز پیشنهاد شده اند. 
فوتبالی ها ظرفیت کشور را می دانند. در مورد مربی خارجی، 
اما گزینه هایی هستند که یکی از آنها سرمربی قطر است. سعی 

می کنیم از بهترین گزینه برای تیم ملی استفاده کنیم. 
 وضعیت دلار و مربی خارجی 

رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به اینکه با بالا رفتن 
قیمت دلار نگران جذب سرمربی خارجی نیست، یادآور شد: اگر 
مربی خارجی بیاوریم و نتوانیم پول بدهیم به مشکل می خوریم. 
برای انتخاب سرمربی خارجی دو مشکل داریم؛ یکی انتقال 
پول است، مثل پرونده ویلموتس که نتوانستیم پول او را انتقال 
دهیم، بنابراین نمی خواهیم پرونده جدیدی تشکیل شود. اگر 
دو ماه پول مربی را ندهیم می توانند طبق قوانین فیفا یک طرفه 
قراردادشان را فسخ کنند. هر کسی در کشوری قراردادی ببندد 
که مغایر با فیفا باشد، فیفا از قوانین خودش برای جریمه کردن 
استفاده می کند، مثل ماجرای استراماچونی، کالدرون، برانکو و 
ویلموتس، آنها از این بند استفاده و قراردادشان را فسخ کردند، ما 
نمی خواهیم دچار این مشکل شویم و از طرف دولت و خودمان 
قصد داریم مطمئن شویم که مشکلی پیش نیاید، اگر این اتفاق 

نیفتد سراغ گزینه داخلی می رویم. 

فوتبال  کارشناس  کربکندی  رسول 
فوتبال  وضعیت  خصوص  در  کشورمان 
باشگاهی و ملی صحبت کرد. به اعتقاد وی 

تصمیم قلعه نویی هوشمندانه و منطقی بود. 
فوتبال  تیم  پیروزی  درباره   
پرسپولیس مقابل سپاهان در رقابت های 

جام حذفی چه نظری دارید؟
 دیدار پرسپولیس و سپاهان یکی از بهترین 
بازی های فوتبال ایران در سال های اخیر بود که 
بعد از مدت ها فوتبال زیبایی دیدیم. دیداری 
پربرخورد، پرتلاش، پرصحنه که پرسپولیس 
خیلی بهتر از سپاهان در حفظ و گردش توپ 
بود و از موقعیت هایش بهتر استفاده کرد و برنده 
شد. باتوجه به اینکه این دیدار حساسیت بالایی 
داشت، اصلًا پیش بینی نمی شد که چنین بازی 
زیبایی از آب دربیاید. پرسپولیس در طول ۹۰ 
دقیقه ۲ بار از سپاهان جلو افتاد و در نهایت در 
وقت های اضافه ۲ گل دیگر هم زد. اشتباهات 
فردی در این دیدار بسیار تعیین کننده بود و 
دفاع مرکزی سپاهان بسیار شکننده عمل کرد. 
 سرمربی تیم ملی داخلی یا خارجی 

باشد؟
با احترام به تمامی مربیان ایرانی، من خودم 
با سرمربیگری خارجی ها برای تیم ملی موافق 
هستم. یک مربی جوان، با انگیزه و با رزومه که 
از سرمربیگری هم اشباع نشده باشد، مربی 
که در سطح بالای فوتبال دنیا حضور داشته 
و به فوتبال ایران بخورد و زودتر با بازیکنان 
تیم هماهنگ شود، انتخاب بسیار خوبی 
است، اما این موضوع را باید در نظر گرفت که 
این تیم ملی تیمی است که قبلا بازیکنانش 
در تعیین و انتخاب سرمربی نظر می دادند. 
کار کردن با این تیم ملی و حضور در جام 
ملت ها برای سرمربی بعدی تیم ملی بسیار 

سخت است. 
 در خصوص انصراف امیر قلعه نویی از 

سرمربیگری تیم ملی چه نظری دارید؟
 قلعه نویی قبلا تجربه سرمربی شدن در 
تیم ملی را دارد و بعد از اعلام اسامی از سوی 
فدراسیون فوتبال از این پست انصراف داد. 
تصمیمی که از نظر من هوشمندانه و منطقی بود.

سه شنبه 
1401 .12 .09
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قربانی: 

به غیر از قلعه نویی بقیه گزینه ها در حد تیم ملی نیستند 
بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال گفت که در بین 
اسامی مطرح شده تنها امیر قلعه نویی در حد نیمکت 
تیم ملی ایران است. پیروز قربانی در گفت وگو با تسنیم، 
درباره گزینه های داخلی مطرح شده برای هدایت تیم ملی 
فوتبال ایران، اظهار داشت: با کاری که انجام دادند شان 
تیم ملی را پایین آوردند. با احترامی که برای همه قائل 
هستم اما نام برخی  نباید در این لیست قرار می گرفت. 
امیر قلعه نویی استانداردهای لازم را برای هدایت تیم ملی 
دارد ولی بقیه نداشتند. همه دوستان ما هستند ولی باید 
واقعیت ها را گفت. معیار برای اعلام این اسامی چه چیزی 
بوده است؟ چرا شان نیمکت تیم ملی را پایین می آورید؟ 
اگر بحث موفقیت باشد، دو، سه مربی دیگر بودند که 
موفق تر کار کرده اند. وی تصریح کرد: از نظر من، تنها 
امیر قلعه نویی و یحیی گل محمدی می توانند سرمربی 
تیم ملی شوند و سایر دوستان به آن حد نرسیده اند. در 

بین گزینه های خارجی، ژوزه مورایس و پاکو خمس خوب 
هستند و اتفاق خوبی است که یکی از آنها هدایت تیم ملی 
را برعهده بگیرد. بازیکن پیشین استقلال در واکنش به 
اینکه برخی ها اعتقاد دارند فدراسیون فوتبال دنبال گزینه 
خارجی است است، گفت: اصلا فرض بگیریم این کار یک 
بازی بود، ولی شان نیمکت تیم ملی حفظ نشد. دوستانی 
که اسم شان در لیست بودند، انصراف دادند ولی فوتبالی 
هستیم و می دانیم چه فضایی وجود دارد که این کار را 
می کنند. اسم هر کسی که آمد، بی جهت قیمتش زیاد 
می شود. وی در مورد شانس قهرمانی استقلال در لیگ برتر 
تأکید کرد: استقلال به اندازه دو تیم دیگر شانس قهرمانی 
دارد و باید پله پله پیش برود. مطمئن باشید تیم های 
مدعی امتیاز از دست می دهند، منتهی استقلال باید 
حواسش به خودش باشد، به خصوص در دیدارهایی که 
این هفته ها در پیش دارد. امیدوارم این روند ادامه داشته 

باشد و از عنوان قهرمانی فصل گذشته اش دفاع کند. 
بازیکن پیشین استقلال در رابطه با شکست سپاهان برابر 
پرسپولیس در جام حذفی و تأثیر آن در لیگ برتر گفت: 
باید ببینیم نحوه برخورد سرمربی و باشگاه با این باخت 
چیست، هر چند کلیت باشگاه سپاهان الگویی برای همه 
است و آنها حرفه ای هستند. سه تیم در کورس قهرمانی 
هستند و امیدوارم در نهایت استقلال قهرمان شود. قربانی 
در خصوص انتقادها از محرومیت های ریکاردو ساپینتو، 
سرمربی پرتغالی استقلال گفت: ساپینتو باید خودش 
را کنترل کند تا حاشیه ای برای او ایجاد نشود. حضور 
ساپینتو کنار زمین خیلی به استقلال کمک می کند. 
یکسری  علیه او شیطنت می کنند ولی خودش بهتر است 
رفتارش را کنترل کند. باشگاه استقلال می تواند بر اساس 
قرارداد، محدودیت هایی برای ساپینتو لحاظ کند تا تیم 
لطمه نخورد. نباید اینطور باشد که سر یک اوت دستی 
اعتراض کند و محروم شود، آن هم در این شرایط که همه 
روی او زوم هستند. فراموش نکنیم هر کسی برندی دارد. 
شاید رفتارهای ساپینتو با فرهنگ و عرف ما مغایرت داشته 
باشد ولی می تواند کاری کند تا این حواشی ایجاد نشود. 


